
Zpráva o činnosti Místní komise Sady za 1. čtvrtletí 2015 
 

1. Počet zasedání a přehled o účasti jednotlivých členů 
 

V prvním čtvrtletí roku 2015 se MK sešla  3x, dle schváleného plánu práce. Docházka členů komise byla 
následující: 
 
Místní komise Sady 
1. čtvrtletí 2015 19.1. 16.2. 16.III Přít. 

celk.
Nepřít. 
omlu.

Nepřít. 
neoml.

Ing. Bohumil Janík A A A 3 0 0

Ing. Čestmír Bouda A A A 3 0 0

Ing. Zdeněk Ančík A O A 2 1 0

Bc. Zdeněk Berka A A A 3 0 0

Miloslav Hanáček A A A 3 0 0

MUDr. Jiří Jeřábek A A A 3 0 0

Mgr. Michal Kolář A O A 2 1 0

Jitka Kouřímská A A O 2 1 0

MUDr. Petr Raška A A A 3 0 0

Ing. Jana Ondřejová A A A 3 0 0  
 
 
A – přítomen 
O -  nepřítomen – omluven 
N – nepřítomen – neomluven 
 

2. Přehled projednaných záležitostí a přijatých usnesení 
 
Komise projednala následující záležitosti: 

• komise se seznámila se Statutem komisí a platným Jednacím řádem komisí Rady města Uherské 
Hradiště 

• komise na svém prvním jednání zvolila místopředsedu komise 
• pohřebiště v Sadech - uzamykání, pokračování rekonstrukce zbývajících chodníků – v řešení OŽP 
• Meliorační potok – MK doporučuje celkové vyčištění -  bude provedeno na jaře - v řešení OŽP 
• Ořezy dřevin a úklid veřejného prostranství – zajišťuje průběžně OŽP 
• Vývěsky v blízkosti křižovatky ulic Solná a Vřesová – v řešení odboru SMM 
• vybudování chodníku spojujícího sídliště Východ a ulici Pod Lipkami – 3 pozemky doposud nejsou ve 

vlastnictví města -  v řešení odboru SMM 
• Kulturní památka Výšina sv. Metoděje – komise byla podrobně seznámena s projektem – vyřešeno 

odborem APR 
• Socha Panny Marie před hlavní bránou pohřebiště v Sadech  - MK doporučila restaurování – bude 

provedeno v roce 2015 - vyřešeno odborem APR 
• Finanční rezerva pro MK Sady – finanční prostředky rezervované pro MK Sady na rok 2015 ve výši 

822 tis Kč byly převedeny k dispozici odboru dopravy k realizaci rekonstrukce schodů ke kostelu – 
vyřešeno ve spolupráci EKO a OD 

• Zlepšení dopravní situace na křižovatce ulic Solná a Vřesová, Spálená – bude řešeno OD po ukončení 
rekonstrukce ulic Spálená a Malostranská (Ing. Havelka  -  účast při jednání komise) 

• Oprava chodníku na ul. Solná – v řešení OD 
• Zveřejňování textů hlášení místního rozhlasu na internetových stránkách města – bylo vyřešeno KST 
• Pietní akce v místní čtvrti – informace pro pana tajemníka – vyřešila MK Sady 
• Požadavek na obnovu mobiliáře v MKZ – v řešení Klubu kultury 
• Setkání místní komise s veřejností za účasti pana starosty Ing. Stanislava Blahy – setkání proběhne 12. 

5. 2015 po zakončení výchozí RM v místní části Sady – informace 
• Výběr poplatku za komunální odpad v místní čtvrti – informace  

 
 



Komise přijala unesení:  
 

• k volbě místopředsedy Místní komise Sady  
Usnesení: Místopředsedou místní komise byl jednomyslně zvolen Ing. Čestmír Bouda 
 

• k návrhu Jednacího řádu komisí RM  
Usnesení: Místní komise Sady bere na vědomí bez připomínek návrh Jednacího řádu komisí Města 
Uherské Hradiště. 
 

• k použití finančních prostředků rezervovaných pro Místní komisi Sady z rozpočtu města Uh. 
Hradiště na rok 2015 
Usnesení MK Sady:  Místní komise Sady jednomyslně schvaluje použití finanční rezervy pro rok 2015 
na opravu schodiště ke kostelu (2. etapa).  Z tohoto důvodu žádá o převedení částky do rozpočtu odboru 
dopravy, který opravu schodů zajišťuje. 

 
• k představení projektu Výšina sv. Metoděje   

Usnesení: Místní komise Sady bere na vědomí záměr projektu Výšina sv. Metoděje a doporučuje 
odborům životního prostředí, dopravy a architektury a územního plánování zabývat se propojením 
projektu Výšina sv. Metoděje s místní části Sady prostřednictvím lokality Cigánka. Dalším možným 
rozšířením této lokality je pěší stezka vedoucí ke kostelu v Sadech, který patří ke kulturním památkám 
v regionu. Dále Místní komise Sady navrhuje zřídit u nově vybudované přístupové cesty přírodní 
parkoviště 

 
3. Způsob splnění úkolů uložených RM s konkrétním návrhem opatření 

 
V prvním čtvrtletí neuložila Rada města Místní komisi Sady žádné úkoly. 

 
4. Doporučení a návrhy komise  

 
MK Sady doporučuje RM: 

- Zabývat se odkanalizováním lokality Solná cesta, Za kovárnou a Na Jordálce 
- Zabývat se dokončením rekonstrukce chodníků na pohřebišti v Sadech – stávající stav je 

nevyhovující, ve většině míst nebezpečný 
- Zabývat se dořešením výkupu pozemků v souvislosti s vybudováním stezky/chodníku, 

spojujícího sídliště Východ a ulici Pod Lipkami v Sadech 
- Zabývat se propojením Výšiny sv. Metoděje s místní částí Sady (viz usnesení k projektu 

Výšina) 
 

5. Plán práce na 2. čtvrtletí 2015 
 

12. 4. 2015 – obchůzka místní čtvrti, sraz 9.00 hod, KZ Sady 
13. 4. 2015 – jednání komise, 20.00 hod, KZ Sady 
12. 5. 2015 – výchozí RM, setkání s občany, KZ Sady 
22. 6. 2015 – jednání komise, 20.00 hod, KZ Sady 

 
Ing. Bohumil Janík v. r.      Ing. Jana Ondřejová 
   předseda MK Sady                    tajemnice MK Sady 
 
 
V Uherském Hradišti dne 2. 4. 2015 

 
 


